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Vragen van de leden Van der Lee en Westerveld (beiden GroenLinks) aan de 
Ministers van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en van Economische Zaken 
over het artikel «Scholen steken voor onderwijs bedoelde miljoenen in de 
kachel» (ingezonden 5 juli 2017). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Scholen steken voor onderwijs bedoelde miljoenen in de 
kachel»?1 en «Basisschool betaalt gasrekening uit salarispot leraren»»?2 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat onderwijsgeld wordt besteed 
aan schoonmaak, onderhoudskosten en lesbenodigdheden? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u het gegeven dat tussen 2010 en 2014 maar liefst 5,3 miljard 
euro door schoolbesturen werd uitgegeven aan deze zaken? Is volgens u dit 
bedrag nodig? 

Vraag 4
Wat vindt u van de stelling van de PO-Raad dat scholen jaarlijks 375 miljoen 
euro extra nodig hebben voor het onderhoud van basisscholen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat flinke bedragen bespaard kunnen worden door een 
slimmer energiebeleid en het verduurzamen van gebouwen? Bent u bereid 
scholen die veel energie gebruiken hierop aan te spreken? 

Vraag 6
Bent u bereid om samen met schoolbesturen maatregelen te treffen, 
bijvoorbeeld door een gerichte financiële impuls om schoolgebouwen te 
verduurzamen? 

1 http://www.ad.nl/binnenland/scholen-steken-voor-onderwijs-bedoelde-miljoenen-in-de-
kachel~a0b55868/

2 http://www.ad.nl/binnenland/basisschool-betaalt-gasrekening-uit-salarispot-leraren~a0880176/
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Vraag 7
Kunt u samen met gemeenten eisen stellen aan schoolgebouwen bij verbouw 
of nieuwbouw waardoor zij in de toekomst geld kunnen besparen door 
minder energie te gebruiken? Zo nee, wat is daarvoor de reden? Zo ja, welke 
aanvullende eisen gaat u stellen?
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